
s 3. elektroniðke sjednice Komisije ," o-'fåt:llä"r., zastitu okolisa i spomenika kulture,
urbanizam, arhitekturu i graditeljstvo odrZane putem e-mail-a dana23. veljaðe 2022. godine s

poðetkom glasovanja u 8,00 sati i zavr5etkom u 16,00 sati.

U radu sjednice Komisije za prostorno uredenje, zaítitu okoli5a
txbanizam, arhitekturu i graditeljstvo sudjelovali su ðlanovi i to:

- Filip Pjerobon - predsjednik Odbora
- Bojan Dadasovió - zamjenik predsjednika
- Sa5ka Vukovió ðlanica Odbora
- MiSa Majkió Vukðevió - ðlanica Odbora.

U radu sjednice nije sudjelovao Ivica Sipu3 - ðlan Odbora.

spomenika kulture,

Za elektroniðku sjednicu predloZen je sljedeói:

DNEVNI RED
1. Usvajanje zapisnika s 5. elektroniðke sjednice Gradskog vijeóa Grada Siska
2. Prijedlog odluke o pokretanju postupka zasebnog stavljanja izvan snage Urbanistiðkog

plana uredenj a,,Caprag-B arutana"
3 . Prij edlog programa "Sisaðki poduzetnik/ca 2022."
4. Prijedlog zakljuðka o usvajanju IzvjeSóa o izvr5enju Plana djelovanja Grada Siska u

podruðju prirodnih nepogoda za202I. godinu
5. Prijedlog godi5nje analize stanja sustava civilne zaítite na podruðju Grada Siska za

2021. godinu
6. Prijedlog smjernica za organizaciju i razvoj sustava civilne zaítite na podruðju Grada

Siska zarazdoblje od2022. do 2025. godine
7. Prijedlog godi5njeg plana razvoja sustava civilne zaítite na podruðju Grada Siska za

2022. godinu s financij skim uðincim a za trogodi5nj e razdoblj e

8. Prijedlog odluke o dono5enju Procjene rizika od velikih nesreóa za Grad Sisak

Svi ðlanovi Odbora uz poziv za sjednicu, zaprimili su i sve prijedloge akata za sjednicu
Gradskog vijeóa.
Sukladno zaprimljenim prijedlozima, ðlanovi Odbora izjasnili su se kako slijedi:

TOðKA 1.

Jednoglasno, sa 4 glasa ZA, utvrden je zapisnik s 5. elektroniðke sjednice Gradskog vijeóa
Grada Siska i proslijeden Gradskom vijeóu Grada Siska narazmatranje i usvajanje.

TOðKA 2.
Jednoglasno, sa 4 glasa ZA, utvrden je Prijedlog odluke o pokretanju postupka zasebnog

stavljanja izvan snage Urbanistiðkog plana uredenja ,,Caprag-Bautanaoo i proslijeden
Gradskom vijeóu Grada Siska narazmatranje i usvajanje.

TOðKA 3.
Jednoglasno, sa 4 glasa ZA, utvrden je Prijedlog programa "Sisaðki poduzetnik/ca 2022." i
proslijeden Gradskom vijeóu Grada Siska narazmatranje i usvajanje.



TOðKA 4.

Jednoglasno, sa 4 glasa ZA, utvrden je Prijedlog zakljuðka o usvajanju lzvjeÉÓa o izvr5enju

Plana djelovanja Grada Siska u podruðju prirgdnih nepogoda za 202I. godinu i proslijeden

Gradskom vijeóu Grada Siska narazmatranje i usvajanje.

TOCKA 5.

Jednoglasno, sa 4 glasaZA, utvrden je Prijedlog godi5nje analize stanja sustava civilne za5tite

na podruöju Grada Siska za 202L godinu i proslijeden Gradskom vijeóu Grada Siska na

r azmatr anje i usvaj anj e.

TOðKA 6.

Jednoglasno, sa 4 glasa ZA, utvrden je Prijedlog smjemica za orgartizaciju i razvoj sustava

civilne zafitite na podruöju Grada Siska za razdoblje od 2022. do 2025. godine i proslijeden

Gradskom vijeóu Grada Siska naruzmatrartle i usvajanje.

Jednoglasno, ,u + gtasa Z:,utyrden jJt"f.ïfiJ'godisqjeg plana razvoiasustava civilne'

za1tite na podruðju Grada Siska za 2022. godinu s financijskim uëincima za trogodi5nje

razdoblje i proslijeden Gradskom vijeóu Grada Siska narazmatrarye i usvajanje.

TOðKA S.

Jednoglasno, sa 4 glasa ZA, utvrden je Prijedlog odluke o dono5enju Procjene rizika od

velikih nesreóa za Grad Sisak i proslijeden Gradskom vijeóu Grada Siska na razmattanje i
usvajanje.

Ispis teksta e-mailom o odluðivanju po ovim toðkama dnevnog reda nalaze se u prilogu i
sastavni su dio ovog zapisnika.

ZAPISNICARKA PREDSJEDNIK

Filip Pjerobon
tÂ,j, f,a¿q

ñadä Vraðan )
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silvio.baliak@sisak.hr

PoSiljatelj:
Poslano:
Prima:
Kopija:
Predmet:

å::3"*.n'air.com>
BOJAN DADASOVIC; Miða Majkié Vukëevié; Saðka Vukovié; ivica.sipus@gmail.com

silvio baljak; Nada Vraèan

E - sjednica Komis'rje za prostorno uredenje, zaðtitu okoliða i spomenika kulture,

urbanizam, arhitekturu i graditeljstvo

Po5tovani,

glasam "ZA" sve toõke predloãenog dnevnog reda 6. sjednice Gradskog vijeóa Grada Siska, a koje su u nadleänosti

naSe Komisije (toëke L ., 2.,5 ., 6.,7 ., 8.,9., 10).

Molim da se svi izjasnite.

Lijep pozdrav,

Filip Pjerobon
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silvio.baliak@sisak.hr

PoÈiljatelj:
Poslano:
Prima:
Kopija:

Predmet:

ffi 
bojandadasovic 1 983 @ gmail'com >

Filip Pjerobon
MiSa Majkié Vukðevié; Nada Vraèan; Sa5ka Vukovié; ivica.sipus@gmail.com; silvio
baljak
Re: E - sjednica Komisije za prostorno uredenje, zaðtitu okoli5a i spomenika kulture,
urbanizam, arhitekturu i graditeljstvo

Za sve toðke glasam za

sri,23.velj2022. u 10:20 Filip Pjerobon <pierobonf@gmail.com> napisao je:
PoStovani,

glasam "ZA" sve toðke predloãenog dnevnog reda 6. sjednice Gradskog vijeéa Grada Siska, a koje su u nadleänosti
naSe Komisije (toëke 7 .,2.,5 ., 6., 7 .,8.,9., L0).
Molim da se svi izjasnite.

Lijep pozdrav,

Filip Pjerobon
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silvio.baliak@sisak.h r

PoSiljatelj
Poslano:
Prima:
Kopija:

Predmet:

kicvukcevic@ g mail.com >

Filip Pjerobon
BOJAN DADASOVIC; Nada Vraðan; Saðka Vukovié; ivica.sipus@gmail.com; silvio

baljak
Re: E - sjednica Komis'rje za prostorno uredenje, zaðtitu okoliSa i spomenika kulture,

urbanizam, arhitekturu i graditeljstvo

PoStovani,

SUGLASNA sam po svim toðkama predloãenog dnevnog reda.

Srdaðan pozdrav,

Miða Majkié Vukðevié

sri, 23. velj 2022. u 10:20 Filip Pjerobon <pierobonf@gmail.com> napisao je

PoStovani,

glasam "ZA" sve toðke predloZenog dnevnog reda 6. sjednice Gradskog vijeóa Grada Siska, a koje su u nadleZnosti

naðe Komisije (toðke t.,2.,5.,6.,7 .,8.,9., 10).

Molim da se svi izjasnite.

Lijep pozdrav,

Filip Pjerobon
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si lvio.baljak@sisak.h r

PoSiljatelj:
Poslano:
Prima:
Kopija:
Predmet:

,.Saðka Vukovié <saska.vukovic9S@gmail.com>

23. veljaðe 2022.10:37
MiËa Majkié Vukëevié

Filip Pjerobon; BOJAN DADASOVIC; Nada Vraðan; lvica 5ipu5; silvio baljak

Re: E - sjednica Komisije za prostorno uredenje, za5titu okoliSa i spomenika kulture,

urbanizam, arhitekturu i graditeljstvo

PoStovani,

glasam ZA po svim toðkama predloÍenim u dnevnom redu.

Lijep pozdrav,

Saðka Vukovió

sri, 23. velj2O22. u 1"0:25 Mi5a Majkié Vukðevió <m.maikicvukcevic@email.com> napisao je

PoStovani,

SUGLASNA sam po svim toðkama predloZenog dnevnog reda.

Srdaðan pozdrav,

Miöa Majkié Vukðevié

sri,23. velj2O22. u L0:20 Filip Pjerobon <pierobonf@gmail.com> napísao je:

PoËtovani,

glasam "ZA" sve toðke predloãenog dnevnog reda 6. sjednice Gradskog vijeéa Grada Siska, a koje su u nadleãnosti

na5e Komisije (toðke L,2.,5 .,6.,7 .,8.,9., L0).

Molim da se sviizjasnite.

Lijep pozdrav,

Filip Pjerobon


